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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez panią obietnic jest: „Powołamy pełnomocnika przedsiębiorców. Przedsiębiorcy i inwestorzy
potrzebują  partnera  działającego  z  upoważnienia  prezydenta  miasta,  który  będzie  źródłem
informacji o dostępnych instrumentach wsparcia oraz będzie prowadzić konsultacje społeczne.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. Czy został powołany pełnomocnik przedsiębiorców? Jakie ma zadania, czym się zajmuje, ilu
przedsiębiorcom pomógł? Czy przeprowadził już konsultacje?

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 

z poważaniem,
Olaf Pest

Bartłomiej Kowlaski


